
 
ССЫЛКА ДЛЯ ВХОДА В ZOOM:  

https://itu.zoom.us/j/99712419865 

 

Тема: «Национальная платформа искусственного 
интеллекта (НПИИ)» 

 
Модератор: Ирина Дивакова, сотрудник регионального проекта МСЭ 
«Сотрудничество по вопросам цифрового правительства для стран 
Центральной Азии и Кавказа» 
 
Концепция, цели, архитектура и прикладные сценарии НПИИ. Роль 
НПИИ в трансформации государственного управления - Еркин 
Абдукаримов, менеджер проекта Big Data, АО «Национальные 
информационные технологии», Казахстан 
 
Ожидаемые результаты и влияние на государственное управление 
– Адилет Айсаутов, руководитель Проекта Big Data, АО «Национальные 
информационные технологии», Казахстан 
 
Закон об искусственном интеллекте в Казахстане: цели, основные 
положения, регулирование и влияние на государственный сектор и 
экономику – Адилет Айсаутов, руководитель Проекта Big Data, АО 
«Национальные информационные технологии», Казахстан  

 
ZOOM-LINK TO JOIN THE WEBINAR:  

https://itu.zoom.us/j/99712419865 

 
Theme: «National artificial intelligence platform (NAIP)» 

 
 

Moderator: Irina Divakova, Project Officer, ITU regional project “Digital Government 
Cooperation project for Central Asian and Caucasus countries” 
 
 
Concept, goals, architecture and application scenarios of NAIP. The 
role of NAIP in the transformation of public administration - Yerkin 
Abdukarimov, Big Data Project Manager, "National Information 
Technologies" JSC, Kazakhstan 
 
Expected results and impact on governance – Adilet Aisautov, head of the 
Big Data Project, "National Information Technologies" JSC, Kazakhstan 
 
Law on artificial intelligence in Kazakhstan: objectives, main 
provisions, regulation and impact on the public sector and economy - 
Mr. Adilet Aisautov, head of the Big Data Project, "National Information 
Technologies" JSC, Kazakhstan  

 


